

監管局辦事處搬遷通知 Relocation of the EAA's office

管局繼2018年在柴灣購入首個自置辦公室後,今年5月再購入該座大廈的另一層辦公室。今年9月,大部分員工已遷往柴灣的新辦公室,而監管局亦同時在灣仔合和中心26樓設立一個小型辦事處,為公眾及持牌人提供前線服務。

Since the purchase of its first self-owned office in Chai Wan in 2018, the EAA purchased another office in the same building in May 2021. Most of the EAA staff have moved to the new Chai Wan office in this September while a small office in 26/F of Hopewell Centre at Wanchai has been set up to provide frontline services to the public and licensees.

請所有持牌人留意,如欲處理有關牌照事宜,請前往以下地址: All licensees should go to the following address for licensing matters:

香港灣仔皇后大道東183號合和中心26樓2601室

Room 2601, 26/F, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong

監管局的熱線電話(2111 2777)及辦公時間(星期一至五上午8時45分至下午5時45分、公眾假期除外)均保持不變。

The EAA hotline will remain the same (2111 2777) and the opening hours of this office is also unchanged: from 8:45am to 5:45pm Monday to Friday (except public holidays).